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Spørgsmål nr. S 398 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 18. december 2024 
 

Til: Beskæftigelsesministeren  

Dato: 5. december 2024 

Stillet af: 

 

Charlotte Broman Mølbæk (SF) 

Hvad mener ministeren om, at syv ud af ti voksne, som tager ADHD-

medicin, står uden for arbejdsmarkedet, og giver det ministeren anledning til 

at sætte gang i et arbejde her? 

(Spm. nr. S 398). 

Begrundelse 

Der henvises til DR's artikel den 5. december 2024 med titlen »Syv ud af ti 

med diagnosen har intet job. Mette drømmer om ADHD som en ressource i 

stedet for belastning«. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Offentligt
S 398  

2024-25


